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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 13. 

 

2024.gada 3. jūlijs.  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace. 

 

Sēdē nepiedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Rihards Gorkšs.  

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Zemes ierīcības inženiere 

Daiga Ozola, Galvenais speciālists izglītības jautājumos Iveta Skodžus, Informācijas tehnoloģijas 

vadītājs Mārtiņš Egle.  

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par sadarbības līguma slēgšanu ar biedrību “Bānīša Draugu klubs”;  

2. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Kārtība, kādā Ķekavas novada 

pašvaldība kompensē sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā transportlīdzekļa 

lietošanas izdevumus, ja izglītojamais iegūst izglītību speciālās izglītības programmā citā 

administratīvajā teritorijā” apstiprināšanu;  

3. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - par Sadarbības līguma slēgšanu.   

 

 

 

 

 

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska, informē, ka darba kārtībai ir pievienots viens 

piebalsojamais jautājums.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, Mārtiņš Egle.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas- 

Pievienot Darba kārtībai PIEBALSOJAMO, Informatīvo jautājumu Par sadarbības līguma 

slēgšanu,  

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

I. Romanovska aicina apstiprināt darba kārtību balsojot. 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska,"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 3. jūlija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. Par sadarbības līguma slēgšanu ar biedrību “Bānīša Draugu klubs” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:04:06) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola. Ir sagatavots lēmumprojekts par jaunu sadarbības līguma 

slēgšanu ar biedrību “Bānīša Draugu klubs”. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par sadarbības līguma slēgšanu ar biedrību “Bānīša Draugu klubs”, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 



 

 

2. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Kārtība, kādā Ķekavas 

novada pašvaldība kompensē sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā 

transportlīdzekļa lietošanas izdevumus, ja izglītojamais iegūst izglītību speciālās 

izglītības programmā citā administratīvajā teritorijā” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:10:20) 

Par jautājumu ziņo Iveta Skodžus. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu “Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība kompensē sabiedriskā transporta 

biļešu vai personiskā transportlīdzekļa lietošanas izdevumus, ja izglītojamais iegūst izglītību 

speciālās izglītības programmā citā administratīvajā teritorijā” apstiprināšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, Jānis Zvaigzne, Iveta Skodžus.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Kārtība, kādā Ķekavas novada 

pašvaldība kompensē sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā transportlīdzekļa 

lietošanas izdevumus, ja izglītojamais iegūst izglītību speciālās izglītības programmā citā 

administratīvajā teritorijā” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

3. Informatīvs - par Sadarbības līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:25:25) 

Par jautājumu ziņo Mārtiņš Egle.  Pašvaldībai ir iespēja slēgt sadarbības līgumu par Latvijas 

Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna otrās komponentes “Digitālā transformācija” 

reformu un investīciju virziena “Digitālās prasmes” reformas “Digitālās prasmes sabiedrības un 

pārvaldes digitālajai transformācijai” investīcijas “Digitālās plaisas mazināšana sociāli 

neaizsargātajām grupām un izglītības iestādēs”projektu iesniegumu atlases pirmās kārtas 

investīcijas projekta īstenošanu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Ineta Romanovska, Dace Cīrule, Andris Ceļmalnieks.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas- 

Pieņemt zināšanai un virzīt izskatīšanai domes sēdē, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 



 

 

Par balsojumu izsakās Andris Ceļmalniek – balsoju “Par” un ceru, ka no šīs sadarbības jēga būs 

liekāka kā no CO2 gaisa kvalitātes mērītāju uzstādīšanas.  

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.14:48 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Jana Skrējāne 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


